

Socionomsektionen

Möte 1

2022-01-25

Sektionsrummet



Närvarande medlemmar:

Agnes Lindström
Amanda Åkesson
Anton Silverbern
Clara Carlberg
Ellen Arnetorp (via zoom)
Ellinor Lindqvist
Felicia Dahl
Filippa Dahlström
Frida Zeijlon
Ida Engblom
Jack Hedetoft
Kajsa Vermandis
Karla Smoljan (via zoom)
Rasmus Johnsson
Simon Ahlqvist
Smilla Olsson (via zoom)(17:15)

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Anton Silverbern öppnar mötet 17:11</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Ellinor Lindqvist.</i>

4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs [Rasmus Johnsson och Simon Ahlqvist].</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungernade är [namn].</i>
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7.	Meddelande från ordförande	<ul style="list-style-type: none"> ● Läger till punkten “lägesrunda” varje möte. ● Kallelse till möte skickas på mail, fyll i punkter på dagordning senast 24 timmar innan mötet. ● Förhållningsregler sektionsrummet: <ul style="list-style-type: none"> -Sektionsrummet används främst till sektionsarbete. -Dokument för bokning av sektionsrummet? -Målsättning att ha lunchöppet varje dag mellan 12-13- kommunikation i gruppchatten om vem som öppnar. -Håll det snyggt på bänkar och bord, plocka ur diskmaskinen, skriva upp när någonting tar slut. ● Datum för stormöte: 11 maj 17:00. Boka mötesordförande och sekreterare, kontakta kåren. ● Stående mötestid för styrelsemöten: Tisdagar 17:00, jämna veckor. ● Fyllnadsval för studentrepresentanter: <ul style="list-style-type: none"> - Institutionsstyrelsen (IS) (Ordinarie: Smilla Olsson och Anton Silverbern, Suppleanter: Ellinor Lindqvist, Agnes Lindström) - Arbetsutskottet (AU) (Ordinarie: Smilla Olsson Suppleant: Felicia Dahl) - Kursföreståndarmöten (Agnes Lindström, Suppleant: Ida Engblom)

		<ul style="list-style-type: none"> - JoL-gruppen(Ordinarie: Ida Engblom, Suppleant: Kajsa V) - Pedagogiska rådet (Ordinarie: Tim Haegglom, Suppleant: Simon Ahlqvist), - Kursplanegruppen (Ordinarie: Ellen Arnetorp, Suppleant: Jack Hedetoft) - Ny arbetsgrupp: Samla information om studentreps-grupper och sprida på sociala medier. Arbetsgrupp: Anton Silverbern, Kajsa V, Ida Engblom. - Studerandeskyddsombud (SSO): Anton Silverbern - SAMarbete karriärmässa: Bjuda in folk till att föreläsa om socionomyrket t.ex. Ellen och Filippa? Ha ett eget rum? Ska vi delta?
8.	Meddelande från vice ordförande	<ul style="list-style-type: none"> - Arbetsgrupp öppet hus/jubileum 6 maj: - Tanke om tema: “studenternas roll i ideella föreningar”, bjuda in ideella föreningar att prata om sina föreningar. Ellie och Ida planerar upplägg och kontaktar Tabitha. - Kick-off: Stationer: Anton, ev Kajsa, ev Amanda, ev Agnes, Kårhuset, . Datum: preliminärt 12/2, alternativt 18/2, 19/2. Anton kollar bokning av kårhuset. Tema: färg? ursäkta jag kom fel? såhär kommer du aldrig se mig? white lies? - Öl efter mötena? JA
9.	Meddelande från kassör	
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Målsättning: terminsombud i varje klass. Göra inlägg i klassgrupperna.

		<ul style="list-style-type: none"> - Visst missnöje kring termin 4, Agnes mailar Erika, Anton och Ellie tar eventuellt upp det med mötet med studierektorerna 8/2.
11.	Meddelande från idrottsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Slaget om sopis: Dag i förslagsvis Sankt Hans Backar med olika terminer, olika lekar och tävlingar.
12.	Meddelande från eventutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Uppdatering från balkommitén: Preliminärt datum 12/3. Anmälan på måndag 31/1. Grand hotell bokad och eftersläpp på Göteborg efteråt. Eventuell framflytt p.g.a covid. - Förslag på evenemang: Fest, Pubkväll etc... Eventutskott skriver ut i gruppen om olika förslag, fundera på om ni vill engagera er i arbetsgrupper.
13.	Meddelande från novischutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Betalningar kring novischperioden: Anton och Smilla försöker ordna med banken så snart som möjligt, nödlösning: kan Christina fixa betalning?
14.	Meddelande från PR-utskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Fixa licens/inloggning till redigeringsprogrammet för bilder. - Fotodag: Ta enskilda bilder fredag 28/1 12-13.
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Idéer kring föreläsningar, avvaktar pandemin. - "Samarbete" med studentafton? - Kolla på ekonomi?
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Arbetsbibliotek- levande dokument, info om olika jobb, inspiration.
18.	Meddelande från valberedningen	

19.	Meddelande från ledamöter	
20.	Meddelande från arbetsgrupper	<ul style="list-style-type: none">- FAQ redo att publiceras- Anton kollar hur det går med sångboken
21.	Övrigt	Inköpslista sektionsrummet: <ul style="list-style-type: none">• Handsprit•
22.	Nästa möte	8 Februari, 17:00
23.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (19:52).</i>

Ellinor Lindqvist

Sekreterare

[Namn Namn]

Anton Silverbern

Ordförande

[Namn Namn]

Simon Ahlqvist

Justerare

[Simon Ahlqvist]

Rasmus Johnsson

Justerare

[Rasmus Johnsson]